
Zápis z 2.jednání Komise Kultury 

 

Konané dne 13.03.2023 od 14.00, zasedací místnost budova Terezián 

 

Přítomni: pí Mottlová, pan Bartoš, pan Nosek, pan Hála, pan Kořán, pan Richtr, Pan Stráník 

Pan Kořán odešel v 15:20 

Omluven: pan Karlíček, paní Vnoučková – Lukšová, Pan Hála 

Komise v počtu 7 členů je usnášení schopná. 

Hosté: pí. Nováková odbor RLCR, pan místostarosta Pelc, pí. Míková, pan Jung 

1) Zahájení jednání  

Předsedkyně komise Kultury zahájila jednání – konstatováním, že komise je usnášeni schopná. 

2) Přivítání nového člena komise Kultury  

  Předsedkyně komise paní Mottlová představila členům komise nového člena komise pana Štěpána   

Stráníka. 

3) Diskuse o možných úpravách a sjednocení vyhlášek týkajících se kulturních akcí 

Pan Bartoš představil členům komise Kultury obecně závaznou vyhlášku č. 2/2017 o Fondu kultury 

města Mariánské Lázně. Dále informoval členy KK, kdo dál žádá mimo Fond kultury a finanční 

podporu města a zároveň žádá o podporu do Fondu kultury. Dále informoval členy o složitosti změny 

vyhlášky a snadnějším způsobu změny pravidel.  

Komise kultury pověřuje pana Bartoše sestavení o možným návrhu změn v pravidlech. 

Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 1 

4) Změna Kritérií pro hodnocení podaných žádostí  

Paní Mottlová navrhuje pozvat si jednotlivé spolkly a žadatele na jednání komise. Aby si 

odprezentovali svou činnost a své projekty. Dále navrhuje zrušení bodového hodnocení a smazat je 

z webu města. A nové žádosti budou hodnotit individuálně a rovnou doporučovat přímo konkrétní 

částky. 

Usnesení: Komise Kultury doporučuje nebodovat kritéria pro hodnocení žádostí.  

Pro 5, Proti 0, Zdržel se 1 

5) Sankce při porušení pravidel vyúčtování přidělených příspěvků – Club Na Dvorku s.r.o.– Roman 

Juřica 

Paní Nováková z odboru RLCR informovala členy komise, že pan Juřica nedodržel termín vyúčtování. 

Vyúčtování měl předložit dne 28.02.2023 a dodal ho dne 01.03.2023. Ačkoli byl předem několikrát 

informován, že se blíží termín jeho vyúčtování. Jedná se o vyúčtování akcí za rok 2022, kde si žádal a 

podporu z Fondu kultury jak v prvním, tak druhém kole v celkové částce 135 000 Kč. Vzhledem 

k tomu, že se jedná o porušení kázně pouze o jeden den navrhuje komise Kultury odpustit sankce 



z prodlení. Paní Mottlová navrhuje kontaktovat paní Veselou s dotazem, zda je možné změnit ve 

smlouvě větší sankce za porušení kázně.  

Usnesení: Komise Kultury doporučuje radě města odpustit z důvodu nízké sankce. Panu Juřicovi 

sankční poplatek z prodlení podání pozdního vyúčtování. 

Pro 6, Proti 0, Zdržel se 0 

7) Zahájení lázeňské sezóny 2023 

Paní Mottlová informovala členy komise o programu zahájení lázeňské sezóny2023. Pan Nosek 

informoval členy komise o průběhu zahájení lázeňské sezóny v dřívějších dobách. 

8) UNESCO 

Paní Mottlová sdělila členům komise informace k UNESCU. Navrhuje pozvat paní Zuzanu Stejskalovou 

na příští jednání komise k bližšímu seznámení k UNESCU. Pan Bartoš informoval členy komise o 

určitých historických chybách v lokálním managementu pro UNESCO. 

Usnesení: Komise kultury doporučuje radě města, aby veškeré strategické materiály vč. materiálů 

UNESCO byly konzultovány příslušnými odbornými komisemi města.  

Diskuze:  

Pan Richtr informoval členy komise o chystaném velikonočním jarmarku, který se bude konat 

7.032023 a 8.03.202. Dále je informoval o konání akce bezpečně na vodu, která se bude konat dne 

10.06.2023. Pan Bartoš informoval členy komise o průběhu masopustního průvodu od paní 

Koreisové. Paní Míková informovala komisi, zda by bylo možné dát spolky, kulturu na web města + 

významné osobnosti a významné zaměstnavatel.  

 

 

 

Další jednání KK bude 17.04.2023 do 14.00 v budově Terezián  

 


